
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. marts 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AF
Vil ministeren, i forlængelse af ministerens brev af 19. februar 2014 til Frede-
riksberg Kommune og i lyset af, at der med Rigspolitiets ressourceallokerin-
gsmodel fjernes 200 betjente fra Københavns Politi, redegøre for, hvordan det
sikres, at Frederiksberg Kommune fortsat har en politibemanding, der kan
fastholde og udbygge en effektiv indsats for forebyggelse af bandekriminalitet
og reducere omfanget af indbrud på Frederiksberg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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